

ARCHIVES

I.C.J.

Communiqué No. 65/15
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of eleven public sittings in the South West Africa cases (Ethiopia v. South Africa; Liberia v. South Africa) from Wednesday, 30 June to Wednesday, 14 July the Court heard the replies of the Parties to its questions put on 22 June, and then resumed the hearing of witnesses and experts called by South Africa. These were Professor J.P. van S. Bruwer, Professor of Social and Cultural Anthropology at the University of Port Elizabeth; Professor R.F. Logan, Professor of Geography at the University of California, Los Angeles; Professor E. van den Haag, Professor of Social Philosophy at New York University; and Mr. P.J. Cillie, Editor of "Die Burger", Cape Town. Questions were put to the witnesses and experts by members of the Court.

The next public sitting will be held at 3 p.m. on Monday, 20 September, when the Court will resume the hearing of evidence.

The Hague, 14 July 1965.

C.I.J.

Communiqué no. 65/15
(non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

Au cours des onze audiences publiques tenues dans les affaires du Sud-Ouest africain (Ethiopie c. Afrique du Sud ; Libéria c. Afrique du Sud) du mercredi 30 juin au mercredi 14 juillet 1965, la Cour a entendu les réponses des Parties aux questions qu'elle avait posées le 22 juin et a repris l'audition des témoins et experts présentés par l'Afrique du Sud : MM. J.P. van S. Bruwer, professeur d'anthropologie sociale et culturelle à l'Université de Port Elizabeth, R.F. Logan, professeur de géographie à l'Université de Californie, Los Angeles, E. van den Haag, professeur de philosophie sociale à l'Université de New York, et P.J. Cillie, rédacteur en chef du Die Burger, du Cap. Les membres de la Cour ont posé des questions aux témoins et experts.

La prochaine audience s'ouvrira le lundi 20 septembre 1965, à 15 heures. La Cour reprendra alors l'audition des témoins et experts.

La Haye, le 14 juillet 1965.